
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 3/9/2021

Των: Αποστόλου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης
Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών

ΘΕΜΑ: «Άμεση ολοκλήρωση του οδικού έργου  Μεσόπυργος – Αυλάκι ζητούν οι
κάτοικοι της Κοιλάδας του Αχελώου»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους  της Κοιλάδας του Αχελώου και σύμφωνα με
ανάρτηση  σε  τοπική  ιστοσελίδα  του  Διαδικτύου,  η  ολοκλήρωση  του  οδικού  έργου
Μεσόπυργος – Αυλάκι  καθυστερεί,  ενώ είναι  γνωστό,  πως πρόκειται  για ένα αίτημα
δεκαετιών από τους κατοίκους της ως άνω περιοχής. Συγκεκριμένα, πρόκειται για έργο
που ξεκίνησε πριν δύο χρόνια, συνδέει την Π.Ε. Άρτας με την Π.Ε. Αιτωλοακαρνανίας
στην Κοιλάδα του Αχελώου και η υλοποίησή του αναμένεται να δώσει την δυνατότητα
μετακίνησης  με  ασφάλεια  για  τους  ντόπιους  αλλά  και  για  τους  επισκέπτες,
συμβάλλοντας στην ανάπτυξη της ευρύτερης περιοχής.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1.  Ποιοι είναι οι λόγοι για τους οποίους δεν έχει ολοκληρωθεί ο ως άνω επαρχιακός
δρόμος, που αποτελεί ζωτικής σημασίας οδική αρτηρία για την περιοχή της Κοιλάδας
του Αχελώου;

2.  Ποιο  είναι  το  χρονοδιάγραμμα ολοκλήρωσης του  ως άνω οδικού  έργου,  που θα
παρέχει  δυνατότητα  ασφαλούς  μετακίνησης  για  τους  ντόπιους  αλλά  και  για  τους
επισκέπτες, συμβάλλοντας στην ανάπτυξη της ευρύτερης περιοχής;

Οι ερωτώντες Βουλευτές
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